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Stand van zaken:

- [EE heeft contact gehad met|JEKEZI(1G) over inzage in het concept protocol.
Het protocol is eigendom van FMS en de KNMG, waarbij de FMS een coérdinerende rol

heeft [RE heeft met de FMS al contact gelegd voor toestemming tot inzage van het

document, maar nog geen reactie. BEE heeft nog geen contact opgenomen met de KNMG.

De gesprekken over het protocol zijn volop gaande. De KNMG voert gesprekken met

beroepsorganisaties en maatschappelijke organisaties. Eind deze week worden de

resultaten verwacht en dan wordt het protocol eventueel bijgesteld.

IEEE eld dat het belangrijk is om intern aangehaakt te zijn bij de spoedwet (
“wie bepaalt wanneer we overgaan naar fase 3 - code zwart”). [EE heeft contact

opgenomen met IEE (CZ, Pzo). Zij heeft de spoedwet opgestuurd.

Bedenkingen:

Het is nog niet helemaal duidelijk welke rol we (Ethiek) kunnen spelen in dit initiatief. FEES
wist dat ook niet meteen. IG] heeft zelf geen opdracht gegeven tot het protocol,

maar is wel betrokken en heeft de concepten al gezien.
Enkele aspecten waarbij we een rol zouden kunnen spelen: vergelijken of ethische

aspecten uit het protocol overeenkomen met het ethische kader van VWS (uit de nota

medische ethiek), schetsen van handelingsperspectieven voor de Minister, organiseren van

maatschappelijke dialoog...
Als de situatie zich voordoet waarin de Minister van advies moet worden voorzien, wie is er

dan in de lead? CZ, IG] of Ethiek? Dat laatste verwachten we niet. Op dit moment is CZ de

schakel tussen VWS enerzijds en FMS en KNMG anderzijds.
Voor nu vooral belangrijk om uit te zoeken welke partijen op dit moment bezig zijn met het

initiatief en om bij hen aangehaakt te blijven. Maar, daarbij oppassen dat we niet “aan het

veld gaan vragen wat wij moeten gaan doen”.

Als er geen rol voor ons is, moeten we ons ook niet opdringen. Maar we kunnen onszelf

wel zichtbaar maken. De spoedwet is wel een signazl dat een code zwart een realistische

optie kan zijn, en dan ontkom je er niet aan om een protocol klaar te hebben liggen.

Hoe gaan we verder?

ER tormear verder binnen VWS (CZ, [IIEEEZ), FMS en KNMG over de stand van

zaken van het protocol, wat het verdere proces is met dit document, wat het tijdspad is en

verkent wat onze rol zou kunnen zijn.
CESlinformeert ook welke organisaties (beroepsorganisaties en maatschappelijke
organisaties) al bevraagd zijn over het protocol.

Volgende week na de Keek spreken we elkaar weer als het zinvol is, en eventueel eerder

indien het nodig is.

209568


